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Zápis z jednání Školské rady ZŠ a MŠ Barrandov, 

Chaplinovo nám. 1/615, Praha 5 – Hlubočepy 

V Praze dne 29. září 2021 

Přítomni za Školskou radu (ŠR):   

zástupci nezletilých: Mgr. Martin Mašát (předseda), Ing. Marta Hrbková 

zástupce zřizovatele (radnice Phy5): Jan Trojánek 

zástupci učitelského sboru: Mgr. Lada Nováková (místopředsedkyně), Mgr. Světlana Pavková, 

Omluveni ze ŠR: Mgr. Zdeněk Doležal 

Hosté: ředitelka školy Mgr. Urban Volfová; ekonomka škola paní Rynešová 

 

Program a průběh jednání: 

1. Schválení výroční a ekonomické zprávy za školní rok 2020/2021 pro ZŠ i MŠ 

- Napjatější rozpočet: nutno krátit náklady  

o Rozpočet snížen radnicí P5 o 10 % (plošně), příští rok by pokles už neměl být 

o Vypadlo mnoho příjmů (zavřená škola a hřiště), energie nahoru, ceny nahoru 

o přibyla třída, více pedagogických pracovníků, snaha o půlení cizích jazyků 

o vrací se pomalu náklady za pronájmy 

2. Plánované investice 

- Kuchyně (dle možností P5) – aktuální 900 jídel denně 

- LED osvětlení (možnost renovace s následnou paušální platbou), venkovní žaluzie, solární 

panely, kinosál, zahrada 

3. Dotace na socializační a adaptační aktivity 

- Dotované na mimoškolní vzdělávání, doučování, školní práce – šance částečné profinancování 

aktivit a na zaktivizování rodičů a přátel školy (cca 250,- na mimoškolní vzdělávací aktivitu za 

hodinu) 

4. Další 

- Protestování znalostí jednotlivých ročníků – ve spolupráci ČŠI 

- Diskuse k používání el. zařízení - ZŠ Boskovice je dokázala omezit 

5. Následující jednání ŠR 

- Středa 18. května 2022 v 17:00  

 

 

Ing. Marta Hrbková Mgr. Zdeněk Doležal Mgr. Světlana Pavková 

Ing. Martin Mašát  Jan Trojánek Mgr. Lada Nováková 

 


